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Tapahtumatoimikunta kutsui tori-isäntä Jarmo Bambergin ja Möhkön 
kylätoripäivän osalta Tuija Laurosen sekä Heidi Koposen kokoukseen 
kertomaan saamistaan toripäivien ja Kuutamolla-tapahtuman palautteista 
ja toripäivien onnistumisesta kokonaisuutena.  
 

Esittelijä kunnanjohtaja Ahokas Marjut 
 

Päätösehdotus Tapahtumatoimikunta päättää 
 
1. kuulla Jarmo Bambergia, Tuija Laurosta ja Heidi Koposta, 
 
2. käydä keskustelua toripäivien ja Kuutamolla-tapahtuman palautteista 
sekä mahdollisista toiveista tulevien kesien toripäiviin. 
 

Päätös Tapahtumatoimikunta 
 
1.  kuuli tori-isäntä Jarmo Bambergia.  
 
Tori-isäntä kertoi, että kesätoreista saatiin hyvää palautetta ohjelmista, 
teemoista ja järjestelyistä.  
 
Toripäivillä oli runsaasti kävijöitä ja torimyyjiä hyvin. Eniten kävijöitä oli 
Lomalaiset ja vapaa-aika Ilomantsissa toripäivässä ja liikennepäivässä.  
 
Kuutamolla -tapahtuma oli onnistunut. Palautteena oli tullut, että 
tapahtumaan kaivattiin enemmän päiväohjelmaa.  
 
Kylätoripäivä onnistui hyvin.  
 
2. kävi keskustelua toripäivien palautteista sekä toiveista tulevien kesien 
toripäiviin. 
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